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Deltagere:  
Forældre indbudt: Tove, Cathrine, Line, Tenna, Steffen, Lisa, Rebecca, Lasse Emil 
Medarbejdere indbudt: Eva, Majbritt og Mona 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
Elever indbudt: Zander og Frederikke 

Afbud fra: Eva, Xander, Frederikke, Line, Rebecca 
 
 
Dagsorden 
 

1. 17.00 Elevernes kvarter (15 min.) 
Nyt elevråd præsenteres 
Arbejdet i elevrådet  
udsat 
 

2. 17.15 Orientering fra (15 min.)  
- Ledelse 

Status på ombygningen 
Nu er håndværkerne næsten færdig med ombygningen, der mangler kun nogle enkelte 
detaljer i vuggestuen. 
Ørnene er flyttet ind i deres nye lokale og Pindsvinene har også taget deres nye lokale i brug 
(det tidligere Ørne rum), Harerne bliver hvor de hele tiden har været. 
Børnehaven har stadig morgenåbning hvor de plejer, det rum der fremover vil hedde 
Børnehusets Fællesrum. Vi har etableret et "værksted" i den ene ende af fællesrummet. 
Vuggestuen har allerede taget deres nye indgang og garderobe i brug, den gamle garderobe er 
blevet til et fælles lille motorikrum.  
Børnehaven vil i løbet af nogle dage tage deres nye indgang i brug (I får nærmere besked når 
det sker) 
Det gamle "klatrerum" bliver til den nye børnehave indgang og samtidigt har vi også fået 
plads til et nyt lille samtalerum, som kan bruges til forældre samtaler o.l. 
Indskolingen/SFO vil i løbet af nogle få dage tage deres nye udgang til legepladsen i brug, den 
nye udgang ligger ved musik. 
Forsøg på Kostordning på skoleområdet, vi har søgt til mellemtrinet, maden skal leveres 1 
gange om ugen fra køkkenet i Rønde, første måned gratis, derefter 20 kr, - pr måltid. Vi får 
svar sidst i januar,  
Lene er pr 1. februar ansæt i en 37 timers pædagogmedhjælper stilling i børnehaven. 
Overgang fra vuggestue til børnehave 
Fra 1. januar 2023 var det besluttet at vuggestuebørn skulle være 3,1 år inden de startede i 
børnehave, med start d. 1. i måneden efter barnets 3-års fødselsdag. 
Men da Syddjurs kommune oplever stort søgning/pres til vuggestue og dagpleje, er det blevet 
besluttet at midlertidige at suspendere den beslutning. Så for en periode indtil presset aftager, 
skal vuggestuebørn starte ved alderen 3,0 (d. 1. første i den måned hvor fylder 3 år) Prisen i 
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den første måned i børnehave er stadig vuggestue takst, og børnehaven skal til gode se en 
bedre normering omkring det nye barn. 

- Forældre 
Dialogmøde på dagtilbudsområdet, der blev orienteret om team ejendoms budget til 
vedligeholdelse, der blev orienteret om budget besparelser i overslagsårene, der var et indslag 
om sansehaver fra Ebeltoft, der var et indslag fra Ryomgård omkring hvordan man indrager 
flest mulige til forældre arrangementer. 

 
 

 
 

 
3. 17.30 Godkendelse af forretningsorden (10. min) 

Bilag: Forretningsorden  
 

Vi godkender med forbehold for punkt 7 med henblik på drøftelse af antal forældrevalgt 
bestyrelsesmedlemmer 

 
 

4. 17.40 Orientering om forældredialogmødet i foråret (10 min.) 
Cathrine og Lisa 
Der er aftalt møde med Signe fra Pindstrup skolen om hvad de kan byde ind med omkring inklusion, 
gerne med blik på hvad forældre kan gøre for at fremme inklusion. 
Der arbejdes også på at invitere en politiker. 
En foreløbig dato er d. 9/3 
 

5. 17.50 dialog om skolefest (20 min.). 
Gennemgang af drejebog og fordeling af opgaver: 
-  fremmøde inden skolefesten 

Steffen, Tove, Cathrine 
- kontakt til klasseforældrerådene 

Tove 
-  indkøb 
  Steffen 
Birgitte har lavet rettelser i forældrebrevet og sender det til Tove 
Bilag: ”plan til kontaktforældrene” og ”drejebog for bestyrelsens opgaver”  

 
6. 18.10 Pause (30 min) 

 
7. 18.40 drøftelse vedr. medlemmer i bestyrelsen (30 min)   

                    Kenneth er udtrådt af bestyrelsen og Rasmus er fraværende i en periode 
                    - skal vi nedsætte antal forældrevalgte midt i valgperioden    
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På næste møde stemmes der om at nedsætte antallet af forældrevalgte til syv, samtidigt skal der 
besluttes om der skal være færre møder, hvis det besluttes for færre møder, skal der vælges mellem 8 
eller 6 møder pr. år 

                    - skal vi afholde suppleringsvalg 
 Der meldes ud i månedsnyt at der afholdes suppleringsvalg 

 
8. 19.10 Fordeling af principper (30 min) 

Aftale struktur og opsætning 
Fordeling af principper i arbejdsgrupper 
Det 1. princip har været til høring hos lærerne, og de havde nogle kommentarer, som bestyrelsen skal se 
på. Drøftes på næste møde 
Inklusion (2. princip) drøftes på april mødet (efter forældredialogmødet) 
Princip for sfo, skal på hjemmesiden 
Cathrine kigger på hvor ens princip 3 og 5 er og om de kan samskrives, til februar mødet. 

 
9. 19.40 Punkter til kommende møder – kommentarer og nye punkter (10 min.) 

Kronologisk arbejde med de øvrige principper 
Se pkt. 8  
Frokostordning i dagtilbud 2024 – planlægning af inddragelse af forældregruppe og  
inddragelse af empiri. Efterår 2023 
 

10. 19.50 Eventuelt (10 min.) 
Har medarbejderrepræsentanter suppleanter, svaret er nej  

Næste bestyrelsesmøde: d.22/2 2023       
 


